
Referat Møtesekretariat: Marion Elvrum

Til: Styremedlemmene (styret 2023)

Om: Referat til Styremøte tirsdag 21. november 2023

Møtetid: Kl. 18:00-21:00 Møtested: LY34

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir skriftlig beskjed om fravær til leder. Saksdokument
tilsendes de faste representantene.

Tilstede: Jon-Emil Steine, Embla Vegard Aurmo, Marion Elvrum, Anna Eick Heide, Fredrik Mathisen
Håstein, Stian Norrud Busch, Eline Grindberg, Ingrid Landsverk, Lars Magnus Burø, Silje Lyngby, Elias
Molden, Ine Larsen, Ingeborg Jørgensen, Jostein Langørgen, Julie Hekkelstrand, Lea Risch, Nora Moen
Hagen, Nora Noelle Schlytter, Oline Strømsnes

Ikke tilstede: Malin Helgestad, Anne Jamgrav Lauve

SAKSLISTE
197/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Gjennomgang av møtetegn, saksgang og stemmerett

- Møtetegn:

- Innspill; Én finger i været

- Kommentar; To fingre i været

- Spørsmål; Kroket pekefinger i været

- Saksopplysning: T-tegn med hendene

- Vise enighet / Jubel: Jazz hands.

- Bare 23’ styret har stemmerett i dag.

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte



- Godkjennes

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes

Innsjekk v/Alle

- Styret har innsjekk.

198/23 Evaluering av året

Styremøter + komitémøter v/Alle

- Styremøter:

- Har generelt vært bra. Positivt med fast plass og tid (dag/annenhver uke). Har hatt

litt feilberegning mtp. Tid, men det får vi bare leve med. Det nevnes at vi har vært

mer effektive enn i fjor. I tillegg har det vært god stemning. Har alt i alt fungert

godt selv med feilberegninger av tid (da har møtene vært nødvendig lange). Har

stort sett vært nødvendige samtaler som har dratt ut tida. Vi kunne vært flinkere til

å være mer sosial etter møtene.

- Komitémøter:

- Koskom

- Har gått greit. Har hatt møter ca hver tredje uke, noe som har fungert godt.

Har vært en positiv og gira gjeng som har kommet med mange gode (og

dårlige) ideer.

- Arrkom:

- Har ikke hatt mange møter da det ikke har vært mange store

arrangementer. Har heller hatt kontakt i mindre grupper; og møtene har

vært mer sosiale enn noe annet.

- Promkom:

- “vi har ikke komité”... Hadde to møter på våren; ikke like relevant å ha

møter sånn sammenligna med andre komitéer. Det funka, men håp om å

endre dette framover?

- Fadderkom:



- Har ikke vært veldig strukturerte møter, men mer oppdateringer og

idémyldinger. Har stort sett vart 1,5 time, og jo nærmere sommeren man

kom jo lengre ble møtene. Har alt i alt funka bra på denne måten, men

skulle kanskje vært flinkere på det sosiale.

- Fagkom:

- Har ikke hatt fast tidspunkt for møter, men har tatt møtene før viktige

arrangementer. Har vært flinke til det sosiale, da det er en sosial og koselig

gjeng som er selvdrevne.

Arrangementer v/Alle

- Føler at vi har hatt mange og varierte arrangementer som er godt spredt for å unngå

kræsj. Positivt at det har vært en del “faste” arrangementer. Månedsplan som har blitt lagt

ut i starten av hver måned er VELDIG positivt da man ser hva som skjer. I tillegg er det

bra at Åre er oppe og går igjen, da dette er et høydepunkt for mange. Føler at vi kom godt

og tidlig igang i januar, men det er uten tvil forbedringspotensiale også her. Positivt at det

var så mange arrangementer som ble satt før sommeren av Koskom.

Kontor v/Alle

- Kan konkludere med at kakemandag har vært en hit! Dessverre er det litt skuffende at vi

ikke klarer å holde kontoret åpent på lik linje med før. Mange som følte at det var litt

bortkasta å sitte der i vår, og derfor lurt å bruke engasjementet rundt kakemandag til å

fortsette på det positive sporet vi er inne i nå. Kan og jobbe mer effektivt med å få med

vervuglene, og eventuelt Nest-Kom om den opprettes.

- Hele situasjonen har vært vanskelig med tanke på kommunikasjon med NTNU, og vi må

innse at det ALDRI vil bli som kontorene på Gløshaugen, men vi ser ut til å ha funnet vår

måte å gjøre det på nå. Det er mye potensial i kontoret vårt, men det trenger en skikkelig

rydding (både på kontoret og på lageret bak)

Kommunikasjon og informasjonsflyt v/Alle

- Innad i styret



- Har vært ganske bra når man først har fått teket på Slack. Greit med skille på når

man bruker Slack og når man bruker Messenger. Styret får skryt for å blitt flink til

å legge inn i promokalenderen.

- Generelt:

- Kan være vanskelig å finne igjen arrangementer på Facebook da det er fire ulike

grupper involvert i tillegg til Erudio sin side; Husk å del med Knølle (og legg till

Knølle som medarrangør), slik at alt samles på en side. Poengter til faddere at de

skal vise til riktig Facebook gruppe ikke bare side. Har kanskje opplevd litt

voksesmerter, og det trengs nok bare litt tid for å finne en effektiv måte å håndtere

større mengder informasjon, og det er her månedskalenderen kommer inn i bildet.

Vi har blitt flinkere med tanke på dette. Og i kombinasjon med søndagsinnlegg vil

det være enklere å få med seg hva som skjer til enhver tid. Vi har fått en del

feedbak på at det er for mye (og for lite) informasjon, og dette er vanskelig å

balansere. I tillegg er det viktig å presisere at vi har blitt flinkere til å ikke ha

forventninger om at informasjonsansvarlig skal være tilgjengelig og “på” 24/7!

Erudio som linjeforening v/Alle

- Situasjonen nå kontra for ett år siden: Vi har flere aktive medlemmer! Koskom (spesielt

Erudiopils) har bidratt til at vi får flere aktive medlemmer, noe som er veldig bra. Det

oppleves at blant annet fotballen bidrar til samhold på tvers av trinnene. I tillegg har det

gått fra at det stort sett er 4. Og 5. Klassinger som drifter linjeforeninga til at det nå er en

fin kombinasjon, noe som viser at det er engasjement fra start av. Det er kanskje litt trist

at 4 og 5 klasse har falt av litt mer.

- Komitéene oppleves kanskje som litt for store, men store komitéer har kanskje og ført til

at man har større tilhørighet? Her er det viktig at man videreutvikler dem slik at det er

mer plass til flere arrangementer. Bør og vurdere endring slik at komitélederne blir et

bindeledd mellom styret og komitéene og at de ikke lenger er ledere (litt sånn som

aktivitetsansvarlig)

- Linjeforeninga har videreutviklet seg i år også. Allmøtet gikk bra også i år, noe som er

positivt; mange møter opp og det er bra engasjement.



- Videre kan det være lurt at alle komitéene har en tydelig og klar nestleder (som kanskje

ikke skal ut i praksis 3 / 4 ?)

199/23 Leder

Vitebok og erfaringsoverføringssamtale v/Jon-Emil

- Oppdater erfaringsskriv og Vitebøkene slik at det passer med virkeligheten så fort dere

får tid, det viktigste er at det er gjort før man bytter stillinger. Det er i tillegg viktig at

man får gjennomført overføringssamtaler før vi drar til Åre.

- Alle oppfordres til å ha en to måneders overføringsperiode, hvordan man gjør det er opp

til alle og vil variere fra stilling til stilling.

Komitéopptak v/Jon-Emil

- Dette kan det være lurt å ha starta å snakke om allerede tidlig i januar. Selve opptaket blir

etter at vi kommer tilbake fra Åre. Før dette kan det være lurt å poste om komitéene i

SoMe (kan kombineres med presentasjon av styret). Det tar alltids litt tid å få kommet

igang igjen etter at man har tatt opp folk, så viktig å unngå stressplanlegging.

- 11 innlegg innen Åre / den uka vi er i Åre. Informasjonsansvarlig får ansvar for å fordele

dette. Opptak åpner mandagen etter vi kommer fra Åre. 1 uke opptak (stenger 21.01)

Egenvurdering og erfaringer til neste år v/Jon-Emil

- En del erfaringer tas direkte med neste leder

- Brukt mindre tid på vervet enn ønska, spesielt mtp. å ha kontroll på hver enkelt og ha en

oversikt over dette. Endra og justert på ting som ikke er like synlig (disk, møtestruktur,

organisatorisk). Totaltsett fornøyd med året.

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Mer organisatorisk som man vil gjøre før man er ferdig.

200/23 Nestleder

Egenvurdering og erfaringer til neste år v/Marion



- Innrømmer glatt å ha mista litt lysta til å drive kontoret, på grunn av all masinga man må

gjennom for å få folk til å stille opp etc. Men samtidig føler jeg at det har tatt seg opp

med tanke på kakemandag, noe som er veldig gøy!!! I tillegg er det et tiltak når man blir

kasteball av NTNU fordi ingen vil ta konkrete avgjørelser på om vi får være der vi er nå,

eller hva som skjer videre.

- Føler at referat fra møter har blitt bedre i år, noe det virker som om de fleste i styret er

enige i. I tillegg har innføringen av reaksjon med emoji på møtereferat på Slack sett ut til

å funka🙂

Oppdatering av tiden fremover v/Marion

- Lande etter allmøtet.

201/23 Økonomiansvarlig

Egenvurdering og erfaringer til neste år v/Ingrid

- Håper vi har en påtroppende økonomiansvarlig som sitter året ut. Kan virke som om vi

har hatt en økonomiansvarlig som har vært preget av mye å gjøre, så det er nok en hel del

ekstra midler man kunne søkt om…Men dette kan fikses til neste styre🙂

- Per nå funker ikke kodebrikken (og heller ikke bankkortet). Ellers har året gått som

forventa. Enkelte deler av Erudio har vært flink til å søke støtte selv, og komitélederne og

styret bør ta med seg dette; man kan søke selv, alt må ikke gå gjennom

økonomiansvarlig!

- Alle komitéer oppfordres til å opprette en økonomiansvarlig.

Oppdatering av tiden fremover v/Ingrid

- Grunnet situasjonen med bankbrikken (jobber med å fikse denne), må alt som haster eller

er over 500 kr tas med Jon-Emil for å få penger tilbake fort.

- Bankkortet funker heller ikke, og sånn forblir det ut året. Dette er fordi det ikke er noe

poeng i å gjøre noe med det nå, siden neste økonomiansvarlig må bestille nytt kort i sitt

navn uansett.

- Frist for å levere kvitteringsskildringer er 15.12.



202/23 Arrangementsansvarlig

Egenvurdering og erfaringer til neste år v/Malin

- Malin ikke tilstede. Prøver å jobbe med “nyttårsbord” (medbrakt + pizza); jobber med

dato på dette.

Oppdatering av tiden fremover v/Malin

- Nyttårsbord

- Åre er en kabal i seg selv.

203/23 Sosialansvarlig

Recap hyttetur

- Flott hyttetur.

- Legg inn utlegg på Vippsoppgjøret sånn at vi blir ferdige med det.

Avslutningshelg 1.-3. Desember

- Bli med på det man får tid til :)

- Div fest med styret, noe med vervuglene osv.

- Mer info kommer på Slack i løpet av uka.

Egenvurdering og erfaringer til neste år v/Lars Magnus

- Føler selv at man tok seg litt vann over hodet som sosialansvarlig i kombinasjon med

praksis 3, men det har vært et givende år og man har hatt en gira og flink komité. Har

stort sett gått fint, men det har vært greit trykk i perioder. Fått videreutviklet Koskom rent

arrangementmessig med både gamle og nye typer arrangement.

- Føler at komitéen har hatt for mange medlemmer, så man må ta en vurdering på hvordan

Koskom skal struktureres framover. Tanken om at “koskom tar imot maksimalt med folk

fordi det er den komitéen som er best rusta til å få til dette” er vanskelig, og man er nødt

til å få mer tydelig struktur med undergrupper for å få til dette videre.

- Siden komitéen er full, bør man knaskje vurdere intervjuer for å få inn de som er mest

engasjert og gira, andre forslag kan være å spørre om tidligere medlemmer kan tenke seg



å bytte komité. Sistnevnte er både positivt og negativt mtp. Klikker som har dannet seg

innad i komitéen, og forhold som allerede er på plass i komitéen.

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus

- Gjennomføre siste rest av arrangementer.

204/23 Fagansvarlig

Egenvurdering og erfaringer til neste år v/Embla

- Har i år fått nytt quizlokale som er veldig digg. Skrivestue har vært dødt, men har vokst

litt til det vi så for ett års tid siden. I tillegg har man lært at det kan være lurt å være tidlig

ute med planlegging av seminarer.

- Fagkom går veldig greit.

Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- Julequiz, og juleavslutning med komitéen, hyttetur på nyåret.

205/23 Informasjonsansvarlig

Egenvurdering og erfaringer til neste år v/Eline

- Fornøyd med SoMe kalenderen, tok tid før det kom på plass for alle men har gjort det

oversiktelig, good work!

- Knekken i vår, har preget motivasjon (nedprioritert pga studier); blant annet vanskelig å

lage TikToks alene.

Oppdatering av tiden fremover v/Eline

- Ønsker å bestille ny knølle før jul.

- Post det som ligger i some kalenderen.

- Se på promo av nytt styre.

206/23 Grafisk

Egenvurdering og erfaringer til neste år v/Stian



- Hatt det veldig gøy. Grafisk flytskjema funker veldig bra (når folk bruker det riktig).

Fornøyd med egen insats, sett bort fra i promkom.

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Gjøre det som man skal; promo til nytt styre i tillegg til alt som står på lista. Tidlig ute

med genserbestilling.

207/23 Aktivitetsansvarlig

Egenvurdering og erfaringer til neste år v/Silje

- Føler at man har snubla seg litt gjennom året, har nok vært travlere enn antatt. Føler at

man aldri fikk tid til å ta opp enkelte ting man ville ta opp; har stort sett vært fokus på

videreføring og ikke utvikling av aktivitetsgrupper. Aktivitetsgruppene har derimot

opplevd økt oppmerksomhet, noe som er positivt, men dette er stort sett takket være dem

selv.

- Erudio IF har dessverre ikke blitt prioritert, og man skulle gjerne gjort mer her.

Aktivitetsdager hvor alle i Erudio er med var en drøm.

Oppdatering av tiden fremover v/Silje

- Fortsette videreføring av aktivitetsgruppene.

- Se litt på Erudio IF for å gjøre jobben til neste aktivitetsansvarlig lettere.

208/23 Faddersjefer

Egenvurdering og erfaringer til neste år v/Anna og Fredrik

- Vellykket år; veldig fornøyd med fadderuka, og etter dette har det dabba av (naturlig). Fin

komité, flott samarbeid mellom sjefene, til tross for at NTNU jobber mot en. Flink

komité som tok ting når det dukka opp. Hørt mye positivt om “guttevors” og “jentevors”,

vanskelig å plassere.

- Neste faddere; hva gjør man om fadderutvalget ikke gir penger til oss? Usikkerheten her.

Oppdatering av tiden fremover v/Anna og Fredrik



- Plotte inn i viteboka og sånt

209/23 Redaktør

Egenvurdering og erfaringer til neste år v/Anne

- Vært litt annereledes i høst av ulike grunner. Ugleposten ser veldig bra ut. Vervet har

potensial til å gå mange veier.

Oppdatering av tiden fremover v/Anne

210/23 Eventuelt

Mulig utvidelse av tilgang til some

- Spørsmål om SoMe ansvarlig i hver komité kan få tilgang til blant annet IG. Her har

nåværende informasjonsanvsarlig sagt nei grunnet personvern (og for å unngå reklame

om alkohol osv.). Neste informasjonsansvarlig får ta ansvar for dette valget selv.

Referanse v/Jon-Emil

- Husk å sett vervet på CV’en, trenger dere en referanse så kan man sette opp Jon-Emil

(men husk å varsle om dette).

Julekort v/Jon-Emil

- Stian må sette av litt tid for å få jobben gjort, men tror det skal gå. Sendes inn til NTNU

grafisk, ikke for langt ut i desember (uke 1 eller 2), 20 stk ish. Stian lager innlegg på

Slack.

Eventuelt v/alle

- Gamle Knølle; hva gjør vi? Går lett i søpla når ny er bestilt. Minnestund (1 min stillhet

for Knølle).

Møteplan v/alle

- Neste møte blir tirsdag 09.01 klokken 18:00. Både 23 og 24 styrene møter.



Møteevaluering v/alle

- Før tida !!!

- Fint at diktator husker møteevaluering

- Kunne vært mer effektive.

- Bra vi får diskutert ting som må diskuteres (som komitéer osv).

Møte heves: 20:40.


